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Protokół Nr  4/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 03 lipca 2024 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
   - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Wpływy z podatku od nieruchomości za rok 2023 związane z prowadzeniem działalności 

gospodarczej. 
3. Zapoznanie się z dokonanymi w 2023 r. umorzeniami i odroczeniami z tytułu opłaty podatku 

od nieruchomości (na jakie kwoty i jakim podmiotom). 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk A,  
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 
– druk B. 

5. Sprawy różne.     
6. Zamknięcie posiedzenia.              
 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 730 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Przemysław 

Lis. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-3  (jednogłośnie).  

 
 

Ad 2 
Wpływy z podatku od nieruchomości za rok 2023 związane z prowadzeniem 

działalności gospodarczej przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Kubiak. Skarbnik wyjaśniła, że 
od działalności gospodarczej wpływa  około 12 mln 200 tys. zł, co stanowi 78% całego wpływu 
podatku od nieruchomości.   

 
Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 3 

Dokonane w 2023 r. umorzenia i odroczenia z tytułu opłaty podatku od nieruchomości 
przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Kubiak. Skarbnik Miasta dodała, że umorzenia 
i odroczenia  są wywieszane na tablicy ogłoszeń, zgodnie z art. 37 ustawy o finansach 
publicznych. Egzekucja odbywa się przez Urząd Skarbowy na podstawie tytułu wykonawczego 
wystawionego przez Miasto. Umorzenie następuje po 5 latach. Najczęstsze powody to pożar, 
powódź, choroba, utrata płynności finansowej. 
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 Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
 
Ad 4  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk A’ z autopoprawką, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 

za – 3 (jednogłośnie). 
 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 

– druk B’ z autopoprawką. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak wyjaśniając, że w zał. nr 3 wymienione są 

wszystkie inwestycje realizowane powyżej 12 m-cy 
 

Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 

za – 3 (jednogłośnie). 
 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 5  

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji Przemysław Lis prosił o przygotowanie 
szczegółów dotyczących kosztów realizacji Dni Białogardu. 

Sekretarz Miasta Piotr Janowski odpowiedział, że ogółem koszt wykonawców, którzy 
wystąpią na imprezie w ramach Dni Białogardu wyniesie 203 tys. zł. 
 

W wyniku braku innych głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.915 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

     Przewodniczący Komisji 
 

            /-/  Przemysław  Lis 


